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SUKJ.DN. 600-3/4/1 JLD. 12                           
 

 
MESYUARAT KEEMPAT (BELANJAWAN 2023) 

BAGI PENGGAL PERSIDANGAN PERTAMA 
DEWAN NEGERI JOHOR YANG KELIMA BELAS 

PADA HARI AHAD, 04 DISEMBER 2022, JAM 9.30 PAGI 
 
 

SUSUNAN PERKARA-PERKARA MESYUARAT 
 
 
1. DOA. 
 
 
2. PEMASYHURAN DARIPADA YANG BERHORMAT SPEAKER DEWAN 

NEGERI JOHOR. 
 
 

3. SOALAN LISAN 
 

YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG) 
SOALAN  1 (A40)  
 
Terdapat bangunan tabika KEMAS yang telah uzur tetapi masih memiliki status 
tanah yang tidak jelas, usaha baikpulih bangunan adalah kritikal terutamanya 
demi keselamatan anak-anak penuntut di pusat ini. Sehubungan itu, apakah 
langkah-langkah yang telah diambil untuk menangani isu tersebut?  
 
YB DATO'  JEFRIDIN BIN ATAN (KUKUP) 
SOALAN  2 (A97)  
 
Apakah perancangan kerajaan negeri untuk menambah dan membina rumah 
mampu milik di Johor khususnya DUN Kukup untuk generasi kedua? 
 
YB DATUK MOHAMAD NAJIB BIN SAMURI (PARIT YAANI) 
SOALAN  3 (A13)  
 
Minta dinyatakan bilakah Kerajaan Negeri akan memulakan projek Rumah 
Mampu Milik Johor (RMMJ) di DUN Parit Yaani?  
 
YB PUAN NG KOR SIM (JEMENTAH)  
SOALAN  4 (A51) 
 
Bilakah projek pembinaan rumah mampu milik dapat dilaksanakan di kawasan 
Jementah dan Segamat?  
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK) 
SOALAN  5 (A101)  
 
Sila nyatakan keadaan terkini kawasan Air Terjun Gunung Ledang selepas 
pengambil alihan sejak Jun 2022.  
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YB TUAN HAJI ABD. MUTALIP BIN ABD. RAHIM (LAYANG-LAYANG)  
SOALAN  6 (A60)  
 
Apa progres penambahbaikan fasiliti di klinik-klinik kesihatan di dalam kawasan 
DUN Layang-layang ?  
 
YB DATO' HAJAH SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO' SYED ZAIN (MAHKOTA) 
SOALAN  7 (A22)  
 
Berapakah jumlah peserta yang layak mencarum dalam Skim Kasih Suri 
Keluarga Malaysia dan berapakah jumlah peserta yang telah mencarum dalam 
skim tersebut di negeri Johor? 
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  8 (A1)  
 
Apakah justifikasi pemilihan satu-satu jalan itu diselenggara semula kerana 
didapati di kawasan Jalan Endau-Mersing, jalan yang masih sempurna 
diselenggara tetapi jalan yang rosak tidak diselenggara.  
 
YB TUAN MUSZAIDE BIN MAKMOR (SEDILI) 
SOALAN  9 (A94)  
 
Mohon untuk memperjelaskan dan perkongsian. Apakah bantuan dan dana yang 
telah dan akan disalurkan kepada Usahawan Kecil Sederhana terutamanya 
penjaja, peniaga kecil, pengusaha warung, pengusaha produk hiliran dan 
peniaga luar bandar. Sekiranya ada mohon untuk memaklumkan bagi 
penyelarasan agihan permohonan.  
 
YB DATO'  JEFRIDIN BIN ATAN (KUKUP) 
SOALAN  10 (A99)  
 
Apakah perancangan kerajaan negeri untuk menarik pelabur datang dan 
pembangunan yang akan dibina di DUN Kukup setelah jambatan Sungai Pulai 
yang menghubungkan Kukup ke Gelang Patah siap?  
 
YB TUAN HAJI ABD. MUTALIP BIN ABD. RAHIM (LAYANG-LAYANG) 
SOALAN  11 (A63)  
 
Apa status kajan silibus dan kurikulum SAKJ yang telah diluluskan semasa saya 
menjadi Pengerusi Hal Ehwal Agama Islam Negeri Johor?  
 
YB TUAN HAHASRIN BIN HASHIM (PANTI)  
SOALAN 12 (A149)  
 
Mohon nyatakan langkah yang diambil kerajaan negeri dalam menangani isu 
projek perumahan sakit khususnya projek-projek yang berada dibawah kerajaan 
persekutuan.  
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YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG) 
SOALAN  13 (A28)  
 
Adakah kerajaan Johor mempunyai inisiatif membangunkan sektor pelancongan 
"convention, exhibition, seminar dan Trade Fair" ?  
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK) 
SOALAN  14 (A105)  
 
Sila nyatakan sejauh manakah pencapaian Geran PKS Makmur Johor 2022 
(GOL 4.0).  
 
YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)  
SOALAN  15 (A161)  
 
Mohon pihak kerajaan negeri menambah peruntukan untuk membaiki benteng 
bagi menghadapi angin monsun timur laut dari benteng Parit Hylam ke Parit 
Botak, Sri Pantai, Segenting, Sungai Ayam Dan Benteng Sungai Suloh ke 
Tanjung Labuh (benteng luar / orang kampung).  
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  16 (A4)  
 
Apakah tindakan pihak kerajaan bagi mengawal berkaitan haiwan ternakan yang 
dilepaskan merayau di kawasan jalan raya sehingga kadangkala menyebabkan 
berlakunya kemalangan dan bahaya kepada pengguna jalan raya.  
 
YB PUAN SARASWATI A/P NALLATHAMBY (KEMELAH)  
SOALAN  17 (A108)  
 
Adakah Jabatan Kerja Raya telah membuat tinjauan berkaitan jalan persekutuan 
yang bertampal tampal dari simpang FELDA Kemelah hingga persimpangan 
Bandar Putra?  
 
YB TUAN MUSZAIDE BIN MAKMOR (SEDILI)  
SOALAN  18 (A93)  
 
Bagi meningkatkan kemahiran dan pendidikan serta taraf hidup penduduk 
setempat. Apakah ada perancangan yang akan dilaksanakan oleh Kerajaan 
Johor untuk membina IPTA/IPTS ditanah Sedili, sekiranya ada terima kasih dan 
seandainya sebaliknya mohon untuk dibawa pembinaannya ke tanah Sedili.  
 
YB PUAN MARINA BINTI IBRAHIM (SKUDAI) 
SOALAN  19 (A58)  
 
Apakah kaedah pengurusan orang kurang siuman yang diguna pakai kini? 
Seringkali apabila aduan dilakukan, aduan akan ditolak ke jabatan-jabatan 
berlainan yang akhirnya tiada penyelesaian.  
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YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG)  
SOALAN  20 (A39)  
 
Memandangkan episod hujan berterusan dilaporkan akan melanda negara, 
bagaimanakah pihak kerajaan merancang untuk membantu mengelakkan banjir 
daripada berulang terutamanya di kawasan hotspot banjir di DUN Sungai Balang 
selain usaha mendalamkan parit?  
 
YB DATUK HAJI MOHD. FUAD BIN TUKIRIN (BUKIT NANING) 
SOALAN 21 (A133)  
 
Mohon agar diwujudkan Pusat Pameran atau Pengumpulan Produk IKS dalam 
membantu usahawan desa dan IKS di Bukit Naning mempromosi, memasarkan 
serta meningkatkan penjualan IKS seperti One Stop Centre.  
 
YB PUAN NOR RASHIDAH BINTI RAMLI (PARIT RAJA)  
SOALAN  22 (A41)  
 
Minta dinyatakan usaha Kerajaan Negeri merangka pelan jangka pendek dan 
jangka panjang untuk mengatasi masalah capaian liputan jalur lebar yang sangat 
lemah di kawasan Pekan Parit Raja yang pesat membangun.  
 
YB PUAN SARASWATI A/P NALLATHAMBY (KEMELAH) 
SOALAN  23 (A107)  
 
Apakah perancangan kerajaan dalam memberi keselesaan kepada mangsa 
banjir yang tinggal di pusat pemindahan sementara Kampung Pogoh, Segamat 
memandangkan PPS disitu terpaksa menggunakan khemah bukan bangunan 
seperti PPS yang lain?  
 
YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)  
SOALAN  24 (A116)  
 
Apakah inisiatif yang diambil oleh kerajaan negeri untuk memastikan kitaran 
makanan bagi Bangsa Johor terjaga. Khususnya bagi petani dan penternak yang 
mempunyai isu harga baja dan racun yang meningkat.   

 
 
4. PERBAHASAN ATAS RUNDINGAN BACAAN KALI YANG KEDUA BAGI 

RANG UNDANG-UNDANG ENAKMEN PERBEKALAN (2023) TAHUN 2022  
 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 --------------------------- ( BAHASAN YB BACK-BENCHERS ) ---------------------------- 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 
 
Persidangan ditangguhkan sehingga hari Isnin, 05 Disember 2022, jam 9:30 pagi. 


